
 

 

Bestyrelsesmøde torsdag den 26. september 
2019 kl. 19.30-21.00 

Referat (JN) 

Deltagere: 

Michael, Henrik, Evald og Jesper 

Afbud: Peter 

 

1. Klubbens aktiviteter august-september 

a. Kort omtale (Michael) 

 Mandag + torsdagsture fortsætter lidt endnu 

 Vis dit Rovand i Skagen - 26 deltagere fra nær og fjern. Stor succes 

 Kom og prøv aktivitet (kajak + SUP) afholdt for Round Table, Skagen. Denne  

 aktivitet indbragte 1500 kr til klubben samt meget positiv omtale fra  

 deltagerne. 

 7. september - Vis dit Rovand i Gjøl - med tur op ad Ryåen + besøg på  

 mejeriet 

Norgesturen blev aflyst grundet for få tilmeldte. Mange havde udtrykt interesse. Det 

forsøges igen næste år og her vil blive invitation og tilmelding ske tidligere på året. 

 12. september afholdt klubben 10-års jubilæum med 10 fremmødte. 

 5. oktober. - Støt brysterne arrangement i Aalborg - evt. klubtur? MT laver opslag på 

facebook 

b. Økonomi og medlemmer – kort status (Evald) 

 Alm klubkonto har en saldo på 1.316 kr.  



 

 

 Nordeakontoen et minus på 35.000kr. Der mangler at blive betalt 53970kr fra 

 Nordeatilskuddet hvilket igen vil give et pænt plus på kontoen. Alt i alt vil  

 det give en saldo på ca. 18.000kr på klubbens konto. 

 Medlemstallet: 45 medlemmer + 1 stand-by. 

  

2. Nordea-projektet 

a. Status. 

Alle aktiviteter iht vores tidsplan er udført. Det har primært været alt det  

 praktiske der er udført, hvor næste år vil give en mere rolig dagligdag med tid til alt 

det sjove 

b. Slutrapportering (forslag gennemgået) 

 MT har udarbejdet en slutrapportering jf vores aftale med Nordea Fonden.  

 Bestyrelsen indstiller, at dette fremsendes til Fonden med enkelte få  

 rettelser. 

c. Regnskab (gennemgået + godkendt) 

d. Betalingsanmodning (gennemgået + godkendt) 

3. Skolesamarbejde 

a. Skagenskolen om SUP og kajak 

 Intet nyt pt. JN tager kontakt til North Shore mht hvordan de har succes  

 med at aktivere skolerne. 

b. FGU Vendsyssel om lån af klubbens kajakker 

 MT har lavet aftale med FGU Vendsyssel (Det maritime værksted) omkring  

 lån af klubbens kajakker. Kajakturene skal aktivere eleverne fysisk. Der vil  

 blive betalt 100kr pr kajak pr dag. (700kr pr gang for leje af 6 kajakker +  

 trailer bliver tildelt klubben) 

4. Slæbested? 

a. Orientering om resultat af møde med Skagen Havn 

Der har været afholdt møde med Skagen Havn omkring slæbestedet. Havnen har 

givet tilsagn til at hjælpe sammen med klubben omkring fjernelse af dæk og stolper. 

Dækbrædderne kan genbruges ved vaskepladsen. Desuden vil de også hjælpe med at 

rette gangbroen ud. 

  



 

 

5. Retningslinjer for brug/udlån af klubhus 

a. Klubbens eget brug af klubhuset 

Der er nu etableret et flot omklædningsrum i klubhuset. Klubhuset bruges derfor 

ofte til omklædning og efterfølgende hygge i forbindelse med ro-turene. Desuden 

bruger klubben huset til sine arrangementer. Og det er klubhusets primære brug. 

b. Andre klubber, rød-hvide bånd og Nørrejyske Ø 

Som hidtil tilbyder vi kajakroere, som prøver kræfter med udfordringerne Det rød-

hvide bånd eller Nørrejyske Ø at overnatte i klubhuset. Tilsvarende kan medlemmer 

af andre kajakklubber også låne klubhuset, ligesom vi også låner andre klubbers 

lokaler.  

c. Klubmedlemmer til arrangementer og overnatning  

Klubbens medlemmer har indimellem lånt klubhuset til enkeltarrangementer og til 
overnattende af gæster. Dette kan man stadig fremover, så længe det ikke kolliderer 
med klubbens aktiviteter. (spørg formanden) 

 

6. Status omkring containerne. 

a. Plads til nye kajakker 

 Efter nyindkøb af containere har det givet plads til 20 ekstra kajakker 

b. Låsen til container 1 og omlægning af låse – status 

 Låsen bør udskiftes (10 år gammel) - pris ca. 1.000kr. Peter Nissen arbejder  

 med at løse den “defekte” lås sammen med låsesmeden. Henrik vil evt.  

 Hjælpe hermed 

c. Der er opsat nøgleboks på container 2 

 Nøgleboksen fungerer godt således at der ikke er behov for flere nøgler i  

 omløb 

d. Beklædning og tag på nye containere 

 Udskydes til næste bestyrelsesmøde 

7. Svømmehal 2019-20 

a. Bestilling af hal en gang om måneden fra oktober til april 

MT vil bestille hallen 1x pr måned - ialt 7x i vinterhalvåret. Første gang ugen efter 

efterårsferien.  

b. Egenbetaling for deltagelse eller gratis? 



 

 

 Bestyrelsen indstiller, at det er gratis for klubbens medlemmer og håber at,  

 der kommer flere i hallen og laver sikkerhedsøvelser. Vi kan evt hæve  

 kontingentet med ca. 50-150kr, hvilket vil dække klubbens udgifter for  

 hal-lejen. Dette skal med som beslutningspunkt på generalforsamlingen til  

 februar.  

8. Status på klubbens instruktører 

a. Re-certificering – Michael 

 MT skal til re-certificering lørdag uge 39.  

b. Førstehjælp 

 Førstehjælp skal fornyes hvert andet år.  

c. Nye klubinstruktører til uddannelse 2020 

 Henrik deltager næste år. Hvis andre i klubben har lyst, må de meget  

 gerne melde sig til klubbens formand.  

d. Instruktør 1 – nye instruktører. 

Det er vigtigt for klubben, at nogle af vores klubinstruktører uddanner sig videre til 

instruktør 1. Formanden vil spørge nogle af klubinstruktørerne, lige som man gerne 

må henvende sig til formanden, hvis man har lyst til at uddanne sig videre. 

9. Arrangementer i vinter og den kommende sæson 

a. Status på nyt turudvalg 

 Pt. Intet nyt. Henrik vil lave opslag på Facebook for aktivering af   

 medlemmer til udvalget 

b. Vinterture/kursus m.m. 

 vintersikkerhedskursus i Hals bliver opslået af MT 

 5. november - afholdes møde ved Havkajaksamråd - opslag på FB 

 14. november afholdes vinterroningskursus i klubhuset 

  

c. Klubarrangementer 

 Oktober - klubtur til Uggerby å eller Mariager fjord? 

 Julefrokost - 30. november 

 Klubaften med gløgg + æbleskiver 5. december 



 

 

 Julerotur - 14. december. 

 Nytårsrotur - 30. december. 

 Champagne + kransekage - 31. december. 

 Klubaftener - Bestyrelsen opfordrer til at medlemmerne melder ind med  

 forslag aktiviteter / foredrag o.l på klubaftener. Det kan være een selv eller  

 forslag til en foredragsholder eller aktivitet.  

På en endnu ikke kendt dato januar afholdes det årlige møde i Kajakeventyrenes klub 

i Strandby (forventet) 

 Der vil blive lavet en klubaften den 23. januar hvor medlemmerne inviteres  

 til en aften med diskussion omkring ønsker og ideer til det kommende år. 

 27. februar 2020 afholdes der generalforsamling  

 Marts 2020 - svømmehal + klubaftener 

 23. april - klubaften for nye/kommende medlemmer. 

 4. Maj 2020 opstartes nyt ro-år med første klubtur på vandet 

 Andre aktiviteter i maj er havkajaktræf i Gjøl (håber vi) 

d. Hvor længe skal vi blive ved med vores aftenture i efteråret? 

Næste år vil der ikke blive opslået egentlige klubture om aftenen fra medio 

september, da de fleste ture erfaringsmæssigt aflyses på grund af dårligt vejr. Mange 

har også svært ved at nå turene kl. 17. 

Kræfterne er bedre brugt på at lave ture søndag eftermiddag eller i løbet af 

weekenden i stedet.  

Det kan stadig roes om aftenen, men dette bør blive slået op ad-hoc såfremt vejret 

tillader det.  

 Standeren stryges 1. november og vintersæsonen starter. 

10. Eventuelt 

a. Der blev besluttet at der skal laves en offentlig Facebook side, som skal vise vores 

aktiviteter i det offentlige rum. Aftales endeligt næste bestyrelsesmøde. 

 Næste møde afholdes tirsdag den 26. november kl. 19.00 


